
Alicja SZCZEPAŃSKA 

Radna Miasta Krakowa 

         Kraków 20.01.2020r. 

 

Interpelacja 

 

dotycząca opiniowania planowanych i realizowanych przez Gminę Kraków  

inwestycji pod kątem dostępności osób z niepełnosprawnościami 

 

        Prezydent Miasta Krakowa 

        Prof. Jacek MAJCHROWSKI 

        pl. Wszystkich Świętych 3-4 

        30-004 Kraków 

 

 W oparciu o art. 24 ust. 3 Ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r.                             

z późniejszymi zmianami ( Dz. U. nr 16, poz. 95 ), zwracam się do Pana Prezydenta                                   

z prośbą o udzielenie odpowiedzi w następującej sprawie. 

 Uchwałą nr XVI/323/19 z dnia 22 maja 2019 r. Rada Miasta Krakowa przyjęła 

„Powiatowy Program Działania na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2019-2022”, który 

jest kontynuacją poprzedniego programu. Zgodnie z priorytetem III „Dostępność”, zadania            

w ramach tego priorytetu mają służyć zapewnieniu dostępności przestrzeni publicznej 

zwłaszcza inwestycji miejskich, miejskich usług transportowych oraz innych usług 

publicznych – dla osób z niepełnosprawnościami. Zgodnie z zaleceniami zawartymi                        

w programie ważne jest zapewnienie dostępności nowobudowanej i modernizowanej 

infrastruktury miejskiej, przez stosowanie obowiązujących przepisów prawa dotyczących 

dostępności oraz uzgadnianie/konsultowanie projektów budowlanych pod kątem ich 

dostępności dla osób z niepełnosprawnościami ze środowiskiem i organizacjami zajmującymi 

się tą problematyką. Takim organem jest m.in. powołana przez Prezydenta Miasta Krakowa 

Powiatowa Społeczna Rada ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 

 

 W związku z powyższym zwracam się do Pana Prezydenta z prośbą o udzielenie 

informacji na następujące pytania: 

1. czy w 2019 roku organy, instytucje i spółki miejskie, realizujące nowe inwestycje lub 

modernizujące już istniejące, takie jak Park Zakrzówek, zagospodarowanie Zalewu 

Bagry i Nowohuckiego, zagospodarowanie bulwarów Wiślanych czy rewitalizacja 

Parku Jordana                 i innych, zwracały się do Powiatowej Społecznej Rady ds. 

Osób Niepełnosprawnych                          o zaopiniowanie pod kątem dostosowania 

tych przedsięwzięć i zadań dla potrzeb osób                        z niepełnosprawnościami, 

w szczególności w celu zapewnienia dostępności.  



2. Ile wszystkich projektów za ten okres czasu zostało zaopiniowanych przez Radę a ile 

nie posiada takowej opinii 

3. Czy jest możliwość aby na etapie realizacji projektów, inwestycje nie zaopiniowane 

dostosowały się do opinii Rady i wdrożyły niezbędne kroki, celem uczynienia 

Krakowa – Miastem Bez Barier 

        z poważaniem  

 

      …………………………………………………. 


